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	Copyright 1994-2006 Sun Microsystems, Inc. All Rights Reserved. 

Redistribution and use in source and binary forms, with or without modification, are permitted provided that the following conditions are met: 

 
· Redistribution of source code must retain the above copyright notice, this list of conditions and the following disclaimer.

· Redistribution in binary form must reproduce the above copyright notice, this list of conditions and the following disclaimer in the documentation and/or other materials provided with the distribution. 

 
Neither the name of Sun Microsystems, Inc. or the names of contributors may be used to endorse or promote products derived from this software without specific prior written permission. 

 
This software is provided "AS IS," without a warranty of any kind. ALL EXPRESS OR IMPLIED CONDITIONS, REPRESENTATIONS AND WARRANTIES, INCLUDING ANY IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR NON-INFRINGEMENT, ARE HEREBY EXCLUDED. SUN MICROSYSTEMS, INC. ("SUN") AND ITS LICENSORS SHALL NOT BE LIABLE FOR ANY DAMAGES SUFFERED BY LICENSEE AS A RESULT OF USING, MODIFYING OR DISTRIBUTING THIS SOFTWARE OR ITS DERIVATIVES. IN NO EVENT WILL SUN OR ITS LICENSORS BE LIABLE FOR ANY LOST REVENUE, PROFIT OR DATA, OR FOR DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, CONSEQUENTIAL, INCIDENTAL OR PUNITIVE DAMAGES, HOWEVER CAUSED AND REGARDLESS OF THE THEORY OF LIABILITY, ARISING OUT OF THE USE OF OR INABILITY TO USE THIS SOFTWARE, EVEN IF SUN HAS BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. 

 
You acknowledge that this software is not designed, licensed or intended for use in the design, construction, operation or maintenance of any nuclear facility. 


===============  Автоматический перевод  --------    
Авторское право 1994-2006 Sun Microsystems, Inc. ВСЕ ПРАВА СОХРАНЯЮТСЯ. 

Дистрибуция и использование в исходном и двоичном коде , с или без модификации, разрешены при условии, что исполняются следующие условия:

-Дистрибуция исходного кода должно сохранить вышеуказанное авторское уведомление, этот список условий и последующие утверждения.

-Дистрибуция в двоичной форме должно воспроизвести вышеуказанное авторское уведомление, этот список условий и следующее опровержение в документации и/или других материалах предусмотренных распределением. 

Никакое имя Sun Microsystems, Inc. или имен участников не могут быть использованы, чтобы индоссировать или продвигать продукты производные от этого программного обеспечения без специфического предшествующего письменного разрешения. 

Настоящее программное обеспечение предоставляется "КАК ЕСТЬ" без гарантии любого типа. ВСЕ ЯВНЫЕ ИЛИ НЕЯВНЫЕ УСЛОВИЯ, ПРЕДСТАВИТЕЛЬСТВА И ГАРАНТИИ, ВКЛЮЧАЯ ЛЮБУЮ НЕЯВНУЮ ГАРАНТИЮ КОММЕРЧЕСКОЙ ценности, ПРИГОДНОСТЬ ДЛЯ КОНКРЕТНОЙ ЦЕЛИ ИЛИ НЕ-ПОСЯГАТЕЛЬСТВА,, ТЕМ САМЫМ ИСКЛЮЧЕНЫ. Sun Microsystems, Inc. ("Sun") И ЛИЦЕНЗИАРЫ НЕ ДОЛЖНЫ БЫТЬ ОТВЕТСТВЕННЫМИ ЗА ЛЮБЫЕ УБЫТКИ ЛИЦЕНЗИАТА В РЕЗУЛЬТАТЕ ИСПОЛЬЗОВАНИЯ, МОДИФИЦИРОВАНИЯ ИЛИ РАСПРОСТРАНЕНИЯ ЭТОГО ПРОГРАММНОГО ОБЕСПЕЧЕНИЯ ИЛИ ПРОИЗВОДНЫХ. Sun ИЛИ ЛИЦЕНЗИАРЫ НИ В КОЕМ СЛУЧАЕ НЕ МОГУТ БЫТЬ ОТВЕТСТВЕННЫМИ ЗА ЛЮБОЙ УПУЩЕННЫЙ ДОХОД, ПОЛЬЗУ ИЛИ ДАННЫЕ, ИЛИ ДЛЯ ПРЯМЫХ, КОСВЕННЫХ, СПЕЦИАЛЬНЫХ, ПОСЛЕДУЮЩИХ, СЛУЧАЙНЫХ ИЛИ КАРАТЕЛЬНЫХ УБЫТКОВ, ТЕМ НЕ МЕНЕЕ ВЫЗВАННЫХ И НЕЗАВИСИМО ОТ ТЕОРИИ ОТВЕТСТВЕННОСТИ, ВОЗНИКАЮЩЕЙ ИЗ ИСПОЛЬЗОВАНИЯ ИЛИ НЕВОЗМОЖНОСТИ ИСПОЛЬЗОВАТЬ ЭТО ПРОГРАММНОЕ обеспечение, ДАЖЕ ЕСЛИ БЫ СОЛНЦЕ ИМЕЕТ БЫЛО ОСВЕДОМЛЕННО ВОЗМОЖНОСТИ ТАКИХ УБЫТКОВ. 

Вы признаете, что это программное обеспечение не разработано, лицензировано или предназначено для использования в проекте, строительстве, операции или эксплуатации любого ядерного средства. 

